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Abstract (en)
The arrangement contains a measuring feeler (M), movable relative to the thread layer, with a thread-guide part (F) for the individual threads (K).
By means of the thread-guide part (F), each thread (K) is deflected out of its position of rest and is then released again, a loading and relieving of
the thread-guide part (F) taking place and being detected by a first sensor (S1). A second sensor (S2) detects the passage of the threads (K) during
their return movement into the position of rest. Use as a warp stop motion on weaving machines. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Anordnung enthält einen relativ zur Fadenschicht beweglichen Messfühler (M) mit einem Fadenführungsteil (F) für die einzelnen Fäden
(K). Durch den Fadenführungsteil (F) wird jeder Faden (K) aus seiner Ruhelage ausgelenkt und dann wieder freigegeben, wobei eine Be- bzw.
Entlastung des Fadenführungsteils (F) erfolgt, welche durch einen ersten Sensor (S1) detektiert wird. Ein zweiter Sensor (S2) detektiert den
Durchgang der Fäden (K) bei ihrer Rückbewegung in die Ruhelage. Verwendung als Kettfadenwächter an Webmaschinen. <IMAGE>
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